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Datum : 17 januari 2025 

Tijd : 09:30 uur 

Locatie : TEAMS 

Kopie naar :  

Opgesteld door : Mw. S. Zenden 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Aanwezig : Namens gemeente Schouwen-Duiveland: 
Mw. A.M.J. van Burg 
Mw. J.G. Smit  
Dhr. G.J. Benou 
Dhr. R. de Winter 
Dhr. H. Post 
 
Namens de ondernemersvereniging:  
Mw. N.D.A. Bom 
 
Namens de dorpsraad:  
Dhr. J.E. Kelder 
 

Afwezig :  
 
 

   

      

Nr. 
 

Onderwerp Behandeling / Afspraken Aktie 
door: 

1.  Opening Mw. Van Burg heet alle aanwezigen hartelijk welkom en opent de 
vergadering.  

 

2.  Mededelingen -   

3.  Vaststellen 
agenda en 
verslag vorige 
vergadering d.d. 
20-12-2024 

Er worden geen wijzigingen of aanvullingen doorgevoerd. De agenda 
is hiermee vastgesteld.  
 
Aanwezigen hebben geen aanvullingen/wijzigingen op het concept 
verslag. Het verslag van 20 december 2024 is definitief vastgesteld.  

 

4.  Presentatie 
concept VO 
Weststraat / 
Burghseweg  

Aan de hand van een presentatie geeft Sybren Lempsink (Bureau 
B+B) een toelichting op het concept Voorlopig Ontwerp herinrichting 
Weststraat/Burghseweg.  
 
Vragen en reacties:  
Mw. Smit benadrukt het profiel ook toegankelijk te houden c.q. maken 
voor mensen met een beperking (rolstoel, rollator, etc.).  
 
Dhr. Lempsink legt uit dat hier zeker naar gekeken is. Om die reden is 
het trottoir aan één zijde verbreed naar 2.10 mtr breed.  
Daarnaast wordt de hoge stoeprand aangepast naar een schuine band 
(over het gehele traject), zodat op alle punten op het tracé oversteken 
makkelijker en comfortabeler wordt.  
 
Mw. Smit adviseert het platform Toegankelijk Schouwen-Duiveland in 
een vroeg stadium bij het ontwerp te betrekken.  
 
Mw. Bom vraagt verduidelijking over de breedte van het gehele profiel. 
Wordt dit breder?  
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Dhr. Lempsink legt uit dat het profiel iets smaller wordt, de oppervlakte 
verharding wordt verminderd. Hierdoor ontstaat er meer ruimte voor 
groen. Er wordt nog onderzocht of dit op sommige plekken verder 
geoptimaliseerd kan worden, zodat er nog meer ruimte voor groen over 
blijft.  
 
Mw. Bom stelt dat rijbaan wel tweerichtingsverkeer blijft. Wordt de 
rijbaan niet te smal? 
 
Dhr. Lempsink legt uit dat er gekeken is naar mogelijkheden om 
éénrichtingsverkeer te maken. Dit is niet mogelijk voor de Burghseweg, 
hier is de frequentie van verkeer te hoog en moet twee richtingen aan 
de orde blijven. Maar in de Weststraat kan een en ander wel 
onderzocht worden, met inachtneming van de toegankelijkheid voor de 
ondernemers en bewoners. Hier wordt in samenwerking met de 
verkeerskundige van Bureau Juust onderzoek naar gedaan.  
 
Dhr. De Winter verduidelijkt dat het deel tussen het centrumgebied en 
kruising Bernhardstraat inderdaad wellicht éénrichtingsverkeer kan 
worden (automobilisten kunnen via de Ankerweg het gebied verlaten). 
Dit wordt momenteel door Bureau Juust onderzocht. Als dit wordt 
doorgevoerd, zal het verkeersbesluit voor dat deel aangepast moeten 
worden. Het draagvlak bij de bewoners in de Weststraat moet ook 
gepeild worden. Eerst moet intern de afweging worden gemaakt over 
eenrichtingsverkeer op dit deel van het tracé wenselijk is. 
 
In hetzelfde deel, tussen centrum Haamstede en kruising 
Bernhardstraat, zijn in het concept VO ‘wensbomen’ ingetekend. Mocht 
er ruimte zijn, kunnen hier wellicht nieuwe bomen worden aangeplant.  
Echter na overleg met Evides en Stedin is duidelijk geworden dat er in 
dit tracé veel kabels en leidingen lopen, waardoor het aanplanten van 
nieuwe bomen niet overal mogelijk is.  
 
Dhr. De Winter zegt toe het platform Toegankelijk Schouwen-
Duiveland in de volgende ontwerpfase te betrekken.  
 
Toelichting project  
Aan Van Gelder is gevraagd de verdere engineering van dit project op 
te pakken. Van Gelder zal ook de aanleg voor haar rekening nemen. 
Bureau B+B zal als toetsende partij betrokken blijven.  
 
Noot: dhr. De Winter heeft aannemingsbedrijf van Gelder opgedragen 
om tijdens de engineeringsfase en overleg met het platform 
Toegankelijk Schouwen-Duiveland in te plannen. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

5.  Stand van zaken  a. Herinrichting centrum Haamstede 
Geen bijzonderheden te melden. Het werk wordt uitgevoerd volgens 
planning en afspraak, waarbij we nog steeds een week op twee 
achterlopen op de originele planning. We bekijken eind maart hoe dat 
op te lossen richting oplevering.   
 
Mw. Bom geeft aan dat er vanuit de ondernemers geen 
bijzonderheden te melden zijn. De ondernemers zijn blij met de 
uitvoering.  
 
Dhr. Kelder sluit zich namens de bewoners hierbij aan.  
Over kleine details wordt goed gecommuniceerd.   
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b. Herinrichting Kloosterweg  

De uitvoering loopt exact op planning. Er zijn geen bijzonderheden te 
melden.  
 
Dhr. Kelder vraagt of er wellicht nog gekeken kan worden naar enkele 
extra uitwijkstroken in de omleidingen. De communicatie vanuit de 
aannemer is via de bouwapp erg goed.  
 
Dhr. De Winter geeft aan dat dhr. Kelder bij de uitvoerder kan melden 
op welke plekken er verbreding nodig is, via de bouwapp. 
  

c. Mobiliteitshub(s) 
Geen bijzonderheden te melden. Er wordt momenteel gewerkt aan de 
uitwerking van een aantal mogelijke locaties voor definitieve hubs.  
  

d. Kunst, cultuur, erfgoed  
Geen bijzonderheden te melden.   
 

e. Woningbouw 
Zeeuwland locatie Irenestraat   
Project is afgerond.  
 
Zeeuwland locatie Bernhardstraat/Julianastraat 
Voor de feestdagen is deze locatie bouw- en woonrijp gemaakt. De 
bouw zou deze week starten, maar het is onduidelijk of dat 
daadwerkelijk het geval is. Dhr. De Winter vraagt bij Zeeuwland de 
status van de bouwwerkzaamheden na. 
 
Bijkerk/de Koebel 
Initiatiefnemer werkt aan de grond- en opstalexploitatie. Separaat 
wordt er alvast aan de ruimtelijke onderbouwing van het plan gewerkt.  
 
Stikstof > de uitspraak van de Raad van State van 18 december 2024 
zal zeer waarschijnlijk implicaties hebben voor projecten in de Kop van 
Schouwen. Het intern salderen is vergunning plichtig geworden. Er is 
eind van deze maand een overleg met de provincie om de gevolgen 
van deze uitspraak te bespreken. Terugkoppeling volgt in de volgende 
stuurgroep.  
 

f. Kop van Haamstede  
Vorig week is er door initiatiefnemer een presentatie gegeven aan de 
gemeenteraad. Deze presentatie is terug te zien en horen op de 
website van de dorpsvisie.  
 
De gemeenteraad behandelt in februari het voorstel om het 
schetsontwerp vast te stellen en dan wordt ook duidelijk of het college 
een intentieovereenkomst mag sluiten met de ontwikkelaar om de 
verdere haalbaarheid van het project te onderzoeken. 
 
In dit project spelen ook de aspecten stikstof en netcongestie.   
 

g. Inprikker N57 (inclusief maatregelen Bernhardstraat)  
Er is overleg gevoerd met Rijkswaterstaat over de aanpassing kruising 
N57/Weeldeweg. Afgesproken is Bureau Juust te vragen twee 
inrichtingsvarianten (inclusief kostenraming) te laten opstellen, een 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
RdW 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Besprekingsverslag : Stuurgroep uitvoering dorpsvisie Burgh-Haamstede 

Datum : 17 januari 2025 

 

4 / 4 

minimale en optimale variant. De offerteaanvraag moet nog verzonden 
worden, omdat er op dat punt ook afstemming is met Rijkswaterstaat. 
 
Bureau Juust zal ook een ontwerp voor de maatregelen in de 
Bernhardstraat opstellen. Er is een offerteaanvraag verzonden naar 
Juust. 

 
 
 
 
 

6.  Wat verder ter 
tafel komt 

Mw. Bom vraagt naar de planning van het deel na de Burghseweg. Is 
dit inclusief Burgh?  

Dhr. De Winter geeft aan dat er in het vierde kwartaal van 2025 een 
start gemaakt wordt met het ontwerpproces voor Burgh, met uitvoering 
in winter 2026/2027.  

Mw. Bom informeert naar de ontwikkelingen rondom kampeercentrum 
Blom aan de Hogeweg 24a. 

Mw. Van Burg legt uit dat initiatiefnemers gesproken hebben met de 
commissie ruimtelijke kwaliteit (voorheen welstandscommissie) om de 
mogelijkheden te bespreken. De commissie kan instemmen met de 
plannen. Initiatiefnemers hebben het ingediende vooroverleg 
ingetrokken. Vanuit de gemeente is aangegeven dat er een 
principeverzoek ingediend moet worden.   

Noot: op verzoek van de stuurgroep zijn de contactgegevens van dhr. 
Kelder en mevr. Bom, via tussenkomst van dhr. De Winter aan de 
initiatiefnemer verzonden met verzoek bij te praten over inhoud en 
planning voor dit project. 

Afgesproken wordt het project Ringwalburg op de agenda te plaatsen.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
SZ 

7. Sluiting Mw. Van Burg dankt alle aanwezigen en sluit de vergadering.  

 


